
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 666
van FREYA PERDAENS
datum: 9 februari 2024

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

Geluidsschermen Battel  -  Reactie Agentschap Wegen en Verkeer (AWV)

Nieuwe episode in de historie rond de geluidsschermen in Battel. Nog maar begin deze 
week beloofde de Mechelse burgemeester om met Mechelse fondsen geluidsschermen te 
plaatsen.

En slechts enkele dagen later reageert het Agentschap Wegen en Verkeer verbaasd. In Het 
Laatste Nieuws kunnen we hun reactie lezen: “Er werd nog geen haalbaarheidsstudie 
uitgevoerd naar geluidsschermen op de N16-brug over Battel en we kregen er ook nog 
geen vraag naar”. Nochtans is AWV van mening dat een dergelijke studie noodzakelijk is 
om te onderzoeken wat nodig is, en zeggen ze tegelijk dat het installeren van schermen 
op dit moment geen optimale oplossing zou zijn.

Die reactie van AWV lijkt de omwonenden te sterken in hun overtuiging dat de eerdere 
aankondiging niet toevallig werd gedaan in een verkiezingsjaar.

1. Hoe evalueert de minister de reactie van AWV? 

2. Kan de minister duidelijkheid scheppen over de haalbaarheidsstudies die moeten 
worden uitgevoerd? 

a) Wie moet die aanvragen als AWV ze niet zelf initieert?

b) Hoe verloopt een dergelijke studie en binnen welke tijdspanne zou een dergelijke 
studie opgestart en afgerond kunnen worden?

3. Welke communicatie hebben AWV en de stad Mechelen al gehad over de door de 
Mechelse burgemeester beloofde geluidsschermen?



LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 666 van 9 februari 2024
van FREYA PERDAENS

Ik verwijs naar het antwoord op uw schriftelijke vraag nr. 653, gesteld op 8 februari 2024.


